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Montmeló: se logró el objetivo 
X. SOLANAS 

Se consiguió. Era el obje t ivo de la tem-
porada y se h izo realidad antes, incluso, de 
acabar el campeonato . El Montme ló se 
proclamó campeón del g rupo IX de la 
Tercera Regional de una manera incontes-
table. Ni siquiera perdió un solo par t ido , 
algo que demuest ra lo que ha sido su gran 
campaña. 

El c o n j u n t o q u e en t r ena Freder ic 
Vilarrasa se most ró intratable desde prin-
cipios de temporada. Era uno de los galli-
tos del grupo, pero eso era algo que se tenía 
que ratificar ya que, a veces, ser favori to no 
es sinónimo de conseguir los objet ivos 
marcados. Pronto se vio, sin embargo, que 
el Montmeló podía hacerse con el campeo-
nato. "No ha sido fácil, a pesar de lo que 
parece", comentó Vilarrasa. Según el téc-
nico, una de las claves para poder l legar al 
ascenso de una manera tan excepcional ha 
sido la mental ización. "Hemos intentado 
no relajarnos, buscar al ic ientes a lo 
largo de la t emporada , como, por ejem-
plo, no perder n ingún partido. Es un 
orgullo ser c a m p e ó n invicto". 

De hecho, pocas veces se puede hablar 
de temporadas tan buenas como la que ha 
realizado el Montme ló este año. 

De cara al p róx imo año, el Montme ló 
también aspirará a lo máximo. El presiden-
te de la entidad, Josep Tarrés, asegura que 

Plantilla del Montmeló con su entrenador, Frederic Vilarrasa 

el equipo debe recuperar las categorías en 
las que jugaba hace un par de temporadas. 
"El M o n t m e l ó tiene entidad succ iente 
para mil i tar, c o m o m í n i m o , en la 
Primera Regional . Vamos a intentar que 
el equipo vuelva a Primera o, incluso, 
m á s arriba en los próximos años". 

Recordemos que el Montmeló encadenó 
dos descensos consecutivos. Fueron dos 
t e m p o r a d a s m u y malas de las cua les , 
ahora, se intenta recuperar. El primer paso 
ya se ha dado con el ascenso a la Segunda 
Regional . La línea que se marca ahora es 
lograr nuevos ascensos. 

Para conseguir los objet ivos marcados el 
equipo se reforzará adecuadamente . Así y 
todo, la intención es mantener la base que 
tan buen resultado ha dado en la presente 
campaña. Eso incluye, también, al entrena-
dor, Frederic Vilarrasa, que estará una 
temporada más en el banquil lo. 

C o m o última novedad hay que señalar 
que Tarrés no será presidente la próxima 
temporada. Durante este mes se efectuará 
una remodelación en la jun ta directiva y, 
parece ser, que será Roma Ruiz quien pase 
a ocupar el cargo. Josep Tarrés seguirá en 
la junta , pero como vicepresidente. 

Pitres torna a Segona després de dotze anys 
La Iluita al g rup VIII de la Tercera 

Regional ha estât difícil fins al final. És una 
constant dels darrenys anys. Es tracta d ' u n 
dels grups més compet i t ius de tota la 
Tercera Regional a Catalunya i per aconse-
guir ser campió s 'ha de treballar f ins al 
final. Aquest ha estât el cas de la Un ió 
Esportiva Pitres, que va aconseguir l ' as-
cens a falta d ' u n a jornada . 

Al llarg de tot el campionat , el Pitres ha 
mantíngut una afer r i ssada disputa a m b 
l 'Ametlla, Finsobe i, al principi. Bellavista. 
L'equip del Baix Montseny ha aguantat 
més que ningú i, al f inal , ha pogut pu ja r de 
categoria. T o m a a la Segona Regional des-
prés de dotze anys. C o m tots els equips que 
aconsegueixen un ascens , el pr incipal 
objectiu per la propera temporada será 
mantenir la categoria. "Continuarem a m b 
la major part de components del planter 
-assenyala Emil i García, entrenador de 
l 'equip- i així será més fácil mantenir-
nos a la Segona Regional . A m b pocs 
reforços podem f e r un bon paper i evitar 
tornar a perdre la categoria". 

A Sant Celoni, els directius i tècnics del 
Pitres tenen molt present que Fult im cop 
que van ser a la Segona Territorial, el fet de 
desmantellar el planter va suposar que l ' e -
quip no salvés la categoria el següent any. 
Tant l 'entrenador com el president, J o s e p 
García, creuen que és imprescindible que 

te-v" I , 
Pitres de Sant Celoni 

no es repeteixi una situació semblant. A 
més, el Pitres de Tactual temporada estava 
format per h o m e s molt joves . Potser, com a 
e lement m e n y s positiu, s 'ha de dir que no 
tenen gaire experiència a Segona, però això 
es vol reso Idre a m b la incorporació de gent 
que aporti experiència. En canvi, si es 
manté una bona part del planter, es pot 
crear un equip de fu tur pels propers anys. 

Un altre aspecte en el quai han coincidit 
el president i l 'entrenador del Pitres ha 
estât en agrair la coMaboració dels afeccio-
nats durant tot l 'any. Una qüestíó molt 
impor tan t , s egons diu Emil i Garcia . 

"Tenir el suport dels socis i afeccionats 
s empre és molt important . Nosal tres 
I'hem tingut quan hem jugat a casa i 
també ais despla^aments. Esperem con-
t inuar rebent el mateix ajut o m é s la pro-
pera temporada". 

Ja se sap que moltes vegades el suport 
deis afeccionats és di rectament proporcio-
nal a la marxa e spor t iva de l ' e q u i p . 
Malgrat tot, sempre s ' h a de donar con-
fianza a l ' equip , i més si aquesta és nova. 
Ben .segur que el Pitres t omará a teñir 
molts seguidors la propera temporada a la 
Segona Regional . 
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